
PROTOKOL NTXXI I I008

obrad XXI sesji Rady Miejskiej Ostzesz6w
odbytei w dniu 23 prtdziernika 2008 roku

Ustawowy stan Rady Miejskiej 21, obecnych na sesji 19 radnych (90,5%).

Nieobecni usprawiedliwieni:
1. Aleksander J6znfiak
2. Arkadiusz Suchanecki

W obradach uczestniczyli zaproszerigoScie wedlug zalqczonych list obecnoSci.

Porzadek obrad
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocnoSci obrad
2. Przedstawienie porz4dku obrad )Oil sesji Rady Miejskiej
3. Wybor sekretarza obrad )O(I sesji Rady Miejskiej
4. Przyjgcie protokolu z obrad)O( sesji Rady Miejskiej
5. Inforrnacja Przewodniczryego Rady Miejskiej o dz,ialamach podejmowanych w okresie

miedzy sesjami
6. Sprawozdanie Burmistrzazrealizacjizadanw poprzednim okresie, ntNaszcza

z wykonania uchwal Rady Miejskiej
7. Interpelacje i zapytania radnych
8. Zapytann i wnioski przewodrncz,ryych dzielnic i sohys6w
9. PodjEcie uchwal w sprawie:

a) anian w budZecie Miasta i Gminy Ostrzesz6w w 2008 roku (nr 13712008)
b) ustalenia stawek podatku od nieruchomoSci m2009 rok, ustanowienia inkasent6w

i ich wynagro dzpnnoraz okreslenia wzor6w Deklaracji i Informacji (nr 128/2008)
c) okreslenia wysokofr:i rocznych stawek podatku od Srodk6w transportowych

(nr 12912008)
d) udzielenia zbrfizetuMiasta i Gminy Ostrzesz6w pomocy finansowej Powiatowi

Ostrzeszowskiemu tn zadarue z zakresu drogownictwa oraz zawatcia porozumienia
(nr 130/2008)

e) zrnian w Planie Rozwoju Lokalnego Miasta i Gminy Ostrzesz6w nalata2006 - 2015
(w 132t2008)

f) zbycianieruchomo*:i gruntowej poloZonej w Rojowie gmina Ostrzesz6w ontaczonej
jako dzia[<a ew. nr 635 (nr 133/2008)

g) zbycnnieruchomo5ci gruntowej poloZonej w Rojowie gmina Ostrzesz6w oancz-onel
jako dzialka ew. nr 637 (n 13412008)

h) zhycianieruchomo$;i gruntowej poloZonej w Rojowie gmina Ostrzesz6w (nr 135/2008)
i) zbycianieruchomo5ci gruntowej poloZonej w Rojowie gmina Ostrzesz6w (nr 136/2008)
j) zbycia gruntu polo2onego w Ostrzeszowie przy ul Mostowej (nr 138/2008)
k) oddania w uLyczenre nieruchomoSci zabudowanej poloZonej w Ostrzeszowie

przy ul. Gorgolewskiego (nr I 17/2008)
l) ustanowienie roku 2009 Rokiem Stanislawa Czernika (nr l3ll2008)

I 0. Infonnacje o o$wiadc zeinash maj4tkowych:
a) Burmistrza Miasta i Gminy
b) Przewodnic z4cego Rady Miejskiej

1 1. Odpowie dn rn interpelacje i zapytana
12. Sprawy r6ime i informacje
13. Zakofrczene
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Do n-ktu l-so Otwarcie i stwierdzenie prawomocno5ci obrad
Radny Edward Sla4rpek - Przewodnicz4cyRady Miejskiej otworzyN
obrady )O( sesji Rady Miejskiej i stwierdzil, 2e sesja jest prawomocna
do obradowania i podejmowania uchwaL

Do p-ktu 2-qo Przedstawienie pozadku obrad XXI sesii Radv Mieiskiei
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil por@ek obrad, ft16ry radni
otrzymali z zapr oszeniem na dzisiej s ze obr ady .
Dodatkowo wni6sl o przyjEcie do porz4dku obrad sesji:
- Informacje o oSwiadc zenlach majqtkowych:

a) Burmistrza Miasta i Gminy
b) Przewodniczpego Rady Miejskiej

Rada Miejska jednogloSnie (19 glos6w ,zd') przylqla wniosek Przewod-
rucz4cego Rady Miejskiej.

Do p-ktu 3-eo Wvb6r sekretaza obrad XXI sesii Radv Mieiskiei
Zgo dne z w czesnrejsrymi ustaleniami Przewodnic z4cy Rady zglo srN,
aby sekretarzem obrad dzisiejszej sesji zostal radny Adam Z,awada.
Radny Adam Zawadawyruzil zgodq na kandydowanie.
Rada Miejska jednogloSnie (19 glos6w ,71') wybtalaradnego Adama
Zawadp sekretarzem obrad )Oil sesji Rady Miejskiej.

Do p-ktu 4-so Przviecie protokolu z obrad XX sesii Radv Mieiskiei
Radny Grzegorz Wigcek - sekretarz obrad XX sesji Rady
M iej skiej przedstawil wnio s ek w sprawie pr zylpcia protok6l z poprzedntq
sesji bez odczytana.
Wniosek stanowi zaNrynilr. do protokolu.
Ponadto protok6l bylwylo2ony do wgl4du Radnych w pokoju nr 25
Urzgdu Miasta i Gminy o crqradni zostali zawiadomieni w zaproszeniu
na obrady dzisiejszej sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (19 glos6w ,gd) przylelazgloszony wniosek.

Do n-ktu 5-eo Informacia Pzewodniczaceso Radv Mieiskiei o dzialaniach
podeimowanvch w.okresie miedzv sesiami
PowyZsz4 informacjg oraz inforuracj g z realtzacji uchwal Rady Miejskiej
ztroiry\, Przewo dnicz4cy Rady.
Informacje stanowiq zalqcznik do protokolu.

Do p-kfu 6-eo Sprawozdanie Burmistza z re+lizacii zadai w oopnednim okresie.
zwlaszcza z wvkonania uchwal Radv Mieiskiei
Mariusz Witek - Zastgpca Burmistrza zlofil powy2sze sprawozdanie.
Sprawo zdanie stanowi z atqcznk do protokolu.

Do p-ktu 7-eo Interpelacie i zanvtania mdnvch
Radny Andrzej Manikowski zapytuie czy jest mo2{iwo56 stworzenia plac6w
zabaw przy Lr/.. LeSnej i ul. Niezlomnych.
ZwracauwagQ na katastrofalny wyglqd dworca PKP w Ostrzeszowie i pyta
cry istnieje szansa, aby zaruqdca nieruchomo$ci pomalowal Sciany i polatal
dnrtry przy prznjsciach na perony.
PrzedstawilpetycjE mieszkanc6w ul. Gen. Sikorskiego. Petycja w zalqczentu.
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Wni6sl prodbg o naprawienie studzienki kamlizacyJnej na ul. Sosnowej.
Bez za&zpieczenia dziura ta zr:obi sig wigksza i stworry zagroircrne dla ruchu.
Radny Adam Zawadamracauwagg na be4pieczenstwo na ostrzeszowskich
drogach. Drz-ewarosn4ce blisko ulicy zaslaniaj4widoczno6i, co mo?e
doprowadzid do kolizji. Proponuje powolad Komisjg do ocenS kt6re drzrwa
mozur usunqp bez strat dla miasta i dla prryrody.
Radny Henryk Mackanid popiera wniosek radnego Adama Zawady w kwestii
drzew rosn4cych przy drogach kt6re mtnejszaj1be4pieczenstwo zar6wno dla
pojazd6w jak i dla pieszyctr-
Radny Ryszard Szymafiski przedstawil proSbq mieszkarlc6 w doty cz4cq
zapewnienia bezpiecznego poruszania sig pieszych na ul. Strumykowej..
Mieszkaricy tej ulicy i ulic przyleglych proponuj4zaloZenie prog6w spowal-
niajqcych i ograniczenie prgdkoSci do 30 km/h.
Przedstawil interpelacjE w sprawie bezpieczenstwa dzieci i nilodziezy prry ul.
Norweskiej. TreSi interpelacji w za\4cmiktt.
Apelowal o podjgcie d alafimajqcych na celu poprawQ be4pieczerlstwa
mieszkaric6w miasta i za&zpieczenn przndjego dewast acjqprzez wandali.
Propozycja by rok 2009 bylrokiem zalohenn w mie3cie monitoringu.
Zapytuje dlacz-ego ntusze miasto nie skorzystalo zdotacji na monitoring
w szkolach w ramach programu ,$ezpiecnry Powiat". Tre5i interpelacji
w zal4cnku.
Radny Pawel Kl6ska zapytuse czy noinaprryfipieszyl naprawQ lampy nad
parkingiem Ostrzeszowskiego Centrum Kultury - wieczorami jest tam bar-
dzo ciemno.
Zwraca sig z proSbqo zainstalowanie przy wej6ciu do Urzgdu Stanu Cywilnego
podjazdu dla niepehrosprawnych i w6zk6w dziecigcych.
Zwraca uwagg m zbfi duz4 iloS6 samochod6 w przeje}rli,aj4cych przez
skrzyZowanie drogi nr 1l z ul. Piastowsk4na czerwonym Swietle.
Radny Marek Czwordon zapytuJe czy ,,z:rpofitrniano" o wybrukowaniu wiaty
autobusowej prry ul Gen. Sikorskiego.
W nawiqzaniu do otrrymanej odpowiedzi na interpelacj E dotycz4c4 wadliwego
podjazdu dla niepekrosprawnych przy Przychodni Ars Medic4 w kt6rej zostal'
poinformowany, 2e problem zostanie rcrwrrynrty Wprroz zastosowanie
schodolazu. Z,apyfl$e jak dlugo hdzie trwalarealrzacJatego tematu.
Po demontazu kiosk6w,,Rucho'(ul. Gorgolewskiego i ul. Lqkowa) pozostaly
dwa betonowe podesty- zapytuje kiedy zostanqusuniqte.
dol4cz.a sle do glosow radnych dotyczqpych parkingu przy ul. Norweskiej,
na kt6rym wystppuj4 problemy z r$azdem i wylazdent
Radna Krystyna Sikora z,apytuje czy w fym roku bqdqdostpne worki na liScie
zbierarrc z posesji ptzez mieszkaric6w i czy mieszkaricy rnajq sami je wywozi6
czy nobrqto slu:Zby porzqdkowe miasta.
Radny Andrzej Og6rkieiwicz w pehri popiera radnego Ryszarda Szymanskiego
w kwestii ul. Chmielnej . Uwa24 ?n progi spowalniajqpe i ograriczenie szybko-
Sci jaz-dy samochod6w do 30 kmAr to bardzo dobry pomysl. Przy ul. Chmielnej
rcleiaNoby r6wnre2 zamontowad o3wietlenie, jest to najciemniejsze miejsce
wmieScie.
Radny Jerry Szulczyfski potwierdzif 2e pdcz:s remontu Ratusza szyny
do podjazdu byly zdemontowane ale one sqi pozostaje je tylko ponownie
zamontowad.
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Do p-ktu 8-eo Zapvtania i lvnioski nzewodniczacvch dzielnic i soltvs6w
Nie bylo.

Do p-ktu 9-so Podiecie uchwal w snrawie:
J6zef Bukiewicz -- Skarbnik przedstawil nastpujqce projekry uchwal:
a) zmian w budiecie Miasta i Gminv Ostrzesz6w w 2008 roku (nr 13712008)

Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.
Radny Slawomir Odrobinski z.apytuje dlaczego zdejmujemy Srodki planowane
na projekt budowy sieci kanalizacyjnej Zajqcilr.t- Pota5nia - Myje -
Siedlik6w Czy budZncie m 2009 r ok zabezpiecrymy Sro dki na to zadanre.
ZaSEpca Burmistrza wyja$n4 2e w roku biez4cym nie otrzymamy Srodk6w
z z-ewn4trz a zdejmowane Srodki moina bylo wykorrystad pod warunkiem
otrzymania Srodk6w z zewn4trz.
Radny Henryk Kajser podkreilil, Ze podobna sytuacja jest ze Srodkami
planowanymi na wykonanie projeltu sali gimnasycneiprzy Szkole
Podstawowej w Rogasrycach.
Za.stgpca Burmistrza wyjasn4 ze wniosek o dofinansowanie budowy sali
gimnastycznej w Rogaszycach jest zlohony wUrzpdne Marszalkowskinr,
ale Srodk6w nie otr4ymamy w bieZqcyrr roku.
Rada Mejska jednogloSnie (19 glos6w ,zd) podsplauchwalE.
Uchwala Nr )O(Vl 5 0/2008 stanowi zatqf;zrnk do protokolu.

b) ustalgnia stawek podatku od nieruchomo5ci na 2009 rok ustanowienia
inkasent6w i ich wvnasrodzenia oraz okre5lenia wzor6w Deklamcii
i Informacii (nr 128/2008)
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaliy projekt uchwaly
pod ob,rady sesji.
Radny Andrzej Manikowski zapytuje czy stawh,aproponowanr w $ I pkt 2
ppkt e) 6,39 zlnie jest za wysoka.
ZastgpcaBurmistrza wyjain4 2n o tle podatnik nie klopoty zzaplaseruem
podatku od nieruchomo5ci mo2e ztroirytwniosek do Burmistrza o umorzenie
calo5ci lub czgSci albo przesuniEcie tenninu phtno5ci podatku.
Rada Miejska jednogloSnie (19 glosow ,gd') podjelauchwalp.
UchwalaNr )Oil/151/2008 stanowi zalqszrark do protokolu.

Obrady sesji opu5cil radny Henryk Mackanid.

c) okre5lenia wvsokoSci rocznvch stawek nodatku od Srodk6w
transnortowvch (nr 12912008)
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (18 glos6w ,zd') podjEla uchwalg.
UchwalaNr )0(/152/2008 stanowi zaN1cnk do protokolu.

Skarbnik poinformowaf 2e w 2006 roku zostal miesiony podatek od
posiadania psa, a wprowadzorn oplata od posiadania psa.
Rada Miejska nie podejmuje w tym roku uchwaly w sprawie oplaty
od posiadania psa i bedzie obowiqrywad uchwala dotycz4ca roku 2008
tzn oplata o posiadania psa wynosi6 bpdzie w 2009 roku 50 zl.



-5

Na obnady powr6cil radny Henryk Mackanid.

d) udzielenia z budZetu Miasta i Gminy Ostrzesz6w pomocv finansowei
Powiatowi Ostrzeszowskiemu na zadanie z zakresu drogownictwa oraz
zawarcia oorozumienia (nr 13012008)
Mariusz Witek - ZastEpca Burmistrza przedstawil powyzsry projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej porytywnie zaopinowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (19 glos6w ,ztt') podielauchwalE.
Uchwala Nr )O(/ I 5 3 I 2008 stanowi r alqezatk do protokolu.

e) zmian w Planie Rozwoiu Lokalneeo Miasta i Gminv Ostrzesz6w na lata
2006 - 2015 (nr 132/2008)
J6zef Crwordon - Naczelnik Wydzialu Promocji i Rozwoju Gminy prz'ed-
stawil projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozyrywnie zaopiniowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (19 glosow ,zd') podiela uchwalg.
UchwalaNr )Ofl/15412008 stanowi zatryntk do protokolu.

f) zbvcia nieruchomo5ci sruntowei poloZonei w Roiowie gmina Ostzesz6w
oznaczonei iako dzialka ew. nr 635 (nr 133/2008)
Mariusz Witek - ZastgpcaBurmistrza przedstawil powy4szy projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopinowaNy projekt uchwaly
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednoglo$nie (19 glosow ,ttt) podiEla uchwalg.
UchwalaNr Wlll55l2008 stanowi zaQcadk do protokolu.

g) zbvcia nieruchomo5ci gruntowei poloZonei w Roiowie smina Ostrzesz6w
oznaczonei iako dzialka ew. nr 637 (nr 134/2008)
Mariusz Witek - 7-astgpca Burmistrza przedstawil powyzsry projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej porytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (19 glos6w ,zat') podiEbuchwalg.
UchwalaNr )O(V156/2008 stanowi zalqcntk do protokolu.

h) zbvcia nieruchomo$ci sruntowei oolo2onei w Roiowie emina Ostzesz6w
nr 135/2008)
Mariusz Witek * Zastgpca Burmistrza przedstawil powyiszy projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwatry
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednoglo5nie (19 glos6w ,zt') podipla uchwalg.
Uchwala Nr )Oil/157/2008 stanowi zahqcznrk do protokolu.

i) zbvcia nieruchomo5ci qruntowei nolo2onei w Roiowie smina Ostrzesz6w
(nr 136/2008)
Mariusz Witek - Zastgpca Burmistrza przedstawil powyzszy projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej porytywnie zaopiniowalyprojekt uchwaly
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (19 glosow ,zd) podipNauchwalE.
Uchwala Nr )O(i I 5 8/2008 stanowi zakqcz'JI.k do protokolu.
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j) zbvcia eruntu nolo2oneqo w Ostrzeszowie omv ul Mostowei (nr 138/2008)
Mariusz Witek - Zas,tgpca Burmistrza przedstawil powyhszy projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej porytyrvnie zaopmiowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (19 glos6w ,z.t') podjeLa uchwalg.
Uchwala Nr XXV I 5 9 I 2008 stanowi z atqcmk do protokolu.

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej oglosil przerwew obradach sesji
(godz.lrlo- i j@).
Po przerwie nie wr6cili radni: Andrzej Cudniewicz iCtrzegorz Wigcek.

k) oddania w uivczenie nieruchomofci zabudowanei polo2onei
w Ostrzeszowie ol?v ul. Gorsolewskieso (nr 11712008)
Mariusz Witek - ZastgpcaBurmistrza przedstawil powyhszy projekt uchwaly.
Stale Komisje RadyMejskiej poryfywnie zaapinowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.
Rada Mejska jednoglo5nie (17 glos6w ,ttt) podipbuchwalE.
Uchwala Nr )O(I/ I 6 0 /2008 stanowi zalqc mtk do protokolu.

Na obrady sesji wr6cil radny Andrzej Cudniewicz.

l) ustanowienie roku 2009 Rokiem Stanislawa Czemika (nr 131/2008)
Mariusz Witek -Zastgpca Burmistrza przedstawil powyZszy projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaty projel.t uchwaly
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednoglo$nie (18 glos6w ,ld') Wdipla uchwalg.
Uchwala Nr )C{ll 167 12008 stanowi zatrymilr do protokolu.

Do pktu L0-so Infomacie o o5wiadczeniacF maiatkowvch:
a) Bururistrza Miasta i Gminv

Mariusz Witek -ZastppcaBurmistrza zapoznal Radg Miejsk4
powyZsz4informacjq.
Informacja stanowi z atqcntk do protokolu.

b) Pruewodniczaceso Radv Mieiskiei
Radny Edward Skrzypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil
informacjE,kt6rastanowi"atqcmtkdoprotokolu.

Do p-ktu ll-so Odpowiedzi na interDelacie i zaqvtania
Mariusz Witek - ZastEpca Burmistrza odpowiadajqc na interpelacje
i zapytania
- rorvtaL.ymy budowE nowychplac6w zabaw,
- zglosimy do dyrekcji PKP sprawg remontu i uporzq$kowania obej5cia
wok6l PKP,

- przeanalin$emy uwagi dotyczqce drz-ew przydroinycly
- wszystkie zakN6ceniaporz4dku publicznego mleLy zglaszae do Policji,
- za\o?-ente lamp ulicznych na ulicach: Chmielnej, Strumykowej iprzyle-
leglych jest nie moZliwe poniewaZ ulice sqwqpkie a wla"Sciciele dom6w
nie pozwalajena unocowanie lampy ulicznej na budynku. Ponadto
prz;eallmilinfiemy ruch samochodowy na tym terenie,
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:!1tHTf#i:"*H##;H*il"*:Ti#;:ff "
- oSwietlenie parkingu przy Ostrzsszowskim Centrum Kultury kdzie

wykonane przy budowie parkingu,
- pod wiata autobusow4na ul. Gen. Sikorskiego &dne zalo2nne kostka,
- radni" k6rzy nie otrzymali odpowiedzi na sesji- otrzyrnajqodpowiedzi
na Pi5mie.

Do p-ktu 12-so Sprawv r62ne i infonnacie
Radny Edward Skrrypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej:
- z,aponnlz odpowiedzQ Ministra SprawiedliwoSci w sprawie likwidacji
s4d6w, kt6rqotrzymal posel Andrzej Crrzyb,

- poinformo wil, rtv Starosta Ostrzeszowski za stal Przewodnic z4cym
Konwentu Starost6w Wojew6dztwa Wielkopolskiego.

Mariusz Witek - 7-astgpca Burmistrza poinforrnowal, ze :
- w I etapie ofert na budowg krytej plywalni uczsstntczyly 4 firmy.
Do II etapu przystprty dwie firmY,

- trwaj4rozrnowy prznjpcia orkiestry kt6ra do tej pory wystgpowala jako

orkiestra powiatow4
- urpt'/nd wniosek z Wodoci4g6w Ostrzeszowskich o zniang ceny wody,
- zloirylismy wniosek o Srodki na remont ul. Kryielowej z programu popra-
wy dr6g lokalnYch,

- AgencjaNieruchomo5ci Rolnych przskaZs nam dzialkE na Balczynie.
'i/lodnmieru Drogi - Prezes ZakJadu Energetyki Cieplnej sp- z o-o.
przedstawil Radzie Miejskiej sklad osobowy Komisji Przetargowej ds. bu-
dowy krytej ptywalni Poinformowal, ire do II etapu ofert przystqpily firmy:

o,Trasko" - koszt budowy krytej ptywalni ok.23 n,[n. zl i ,J.{ovum" - koszt
ok. 18 fitln A. Wybrano firmq,J'{ovum'.
Radny Edward Skrrypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poinformowal,
fn zostatrAoaany wniosek o dofinansowanie budowy ktytej plywalni prz9z
Starostwo Powiatowe.
Kolejna sesja Rady Miejskiej odbqdzie si927 listopada 2008 roku.
Mariusz Witek - Wiceprezes Ostrzeszowskiej Lokalnej Grupy Dzia\ann
podzigkowal radnymRady Miejskiej zawspmcie finansowe w formie

PoL'YczJcr.

Do o-ktu 13-so Zakoficzenie
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej kr6tko podsumowal prznbieg obrad sesji,
po dzigkowal wsrystkim za udi:rr\. w obradach i z,amk'nil obrady XXI sesj i
Rady Miejskiej.

Rada podjgla 12 uchwal.
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